
 

 

Styrelseprotokoll  
Hampetorp-Odensbackens IF 

2024-11-19, kl 19.00 

Närvarande: Tony Olsson, Pernilla Tegin, Martina Stannisson, Johan Stannisson, Helena 

Hiltunen, Jenny Stannisson, Therese Tagebjer och Viktor 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar välkommen till dagens möte. Vi inleder punkten om isbana då Viktor är med på 

mötet till en början.  

§2 Dagordning och föregående protokoll 

Dagordningen och föregående protokoll godkänns.  

§3 Isbana  

Viktor berättar att material till hockeyrinken är beställd, kommer nog här i veckan. 

Funderingar kring placeringen, tar hela grusplanen i bredd, lite drygt halva i längd. 

Förslagsvis att lägga den så långt bort det går mot träden vilket blir fint för solinsläpp. 

Belysning finns att tända. Vi pratar om vattenpåfyllning. Bra om vi kan ta vatten från kanalen 

som vi gör vid bevattning. Tony kollar upp detta. Bidrag är sökta.  

§4 Odencupen 

Det har kommit in en del anmälningar, främst i flickklasserna. Domare är klara från 

förbundet till de äldre klasserna. Tony uppdaterar vårt google-dokument som vi har för 

ytterligare planering.  

§4 Ekonomi 

Tony har tecknat ett sponsringssamarbete med Nepab.  

En del lag har börjat sälja potatis från LEV. 

Då det inte blev någon avslutningssamankomst beslutar vi att göra inköp av presentkort på 

Bulle i ugnen på 300 kr som vi lämnar ut till ledare m fl. Tony beställer drygt 30 stycken.  

§5 Övriga frågor 

Uthyrning samlingslokalen 

Vi ska uppdatera hemsidan där lite olika information står.  

En kväll i veckan ska vi hyra ut lokalen från januari till april till en teatergrupp.  



Ett bord gick sönder vid senaste uthyrningen. Det ska ersättas med 1000 kr enas vi om och 

ska swishas in till samma konto som man hyr till. Helena meddelar berörda detta.  

Återkoppling möten 

Tony rapporterar om mötet från den 6/11 gällande anläggningsstödet där ett antal 

representanter från klubbar var med tillsammans med politiker och personer från 

kommunen. En förändring är gjord av det här bidragssystemet och diskussion kring hur det 

slår negativt för ideella föreningar där främst ungdomsverksamhets drivs. Vi resonerar kring 

hur det här är. Även föreningar som inte verkar ha ungdomsverksamhet har fått mer i 

bidrag.  

Mötet med förbundet den 5/11 var väldigt bra och informativt. De berättade om vad vi kan 

använda oss av i deras regi. Vad för utbildningar och hjälpmedel som de kan ge oss. Vi 

pratade även kring hur tankar går kring en konstgräsplan.  

Nycklar 

Helena har mailat ut till dem som ska lämna in nycklar. Det är ett fåtal det rör sig om.  

Vi måste börja skriva på vår verksamhetsberättelse. 

Vi ska sälja bingolotter utanför Odenhallen inför uppesittarkvällen. 

§6 Nästa möte 

Vi ska bjuda med ledarna igen till nästkommande möten så att vi får in lite fler till 

styrelsearbete. Fokus på Odencupen på möte i december den 16 december kl 19.00. 

Fokus i januari på kommande aktiviteter under våren.  

§7 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte.  

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


